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Abstract (en)
The flange (10) has an inlet opening for communication with an insert (9) carrying a heat transfer fluid towards a manifold. Two fluid circulation
channels (12, 12 ") circulates the fluid to two fluid circulation tubes (5, 6) respectively, where a number of channels is equivalent to a number of
tubes of the manifold. The tubes linearly extend from the inlet opening to form an angle less than 180 degree between them, and an angle between
the two channels is below 90 degree. The channels extend in a parallel plane to a linear axis of the insert.

Abstract (fr)
La présente invention concerne une bride (10) pour l'alimentation d'un collecteur, comportant au moins deux chambres (5, 6), d'un échangeur de
chaleur, la bride (10) présentant un orifice d'entrée pour la communication avec une tubulure (9) transportant un fluide caloporteur vers le collecteur,
caractérisée en ce qu'elle comprend au moins deux canaux de circulation (12, 12") du fluide, respectivement a destination de chacune des deux
chambres (5, 6), s'étendant linéairement, a partir du susdit orifice d'entrée, pour former entre eux un angle inférieur a 180°.
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